
Bestyrelses møde 27.10 10 

Deltagere: C. Munch, C. Hannibal, M. Stryhn, S. Holstein, M. Pill og P. Mikkelsen. 

1. Godkendelse af referat fra møde d. 13.9 10 – div. Rettelser tilføjet. 
2. Gennemgang af økonomi ved Hannibal – pt. Underskud på ca.100.00kr som forventet, dog ser alt 

fint og planmæssigt ud. Der har været er pænt overskud på afholdte arrangementer. 
3. Orientering fra DRF/distrikt 5 – Halvvejs møde d. 13.11 10 ‐ C. Munch og evt. S. Holstein deltager. 
4. Orientering omkring indkommende breve: Brev ‐ fra Guldborgsund kommune vedr. hædring af 

idrætsudøvere som har gjort sig særligt bemærket, vi har pt. Ingen aktuelle udøvere.                              
Brev indkommet vedr. børneattester, som skal være i orden ellers kan tilskuddet fra kommunen 
blive inddraget.                                                                                                                                               
Orientering punkter: Bjarne orientere, at nye wrap baller skal lukkes op om eftermiddagen således, 
at evt. dårlige baller kan køres ud og erstattes af en ny balle inden hans arbejdsdag slutter.               
Punkt tages op på staldet mødet.                                                                                                                       
Dialog vedr. wrap‐kvalitet pt. – Vi aftaler, at undersøge andre muligheder.                                                                     
Orientering fra sponsor udvalg: Afslag fra Døllefjelde fonden. Ansøgning af sted til Øk, Mærsk, 
Lollands Fonden, Fritids sammenslutningen samt Friluft‐ rådet.                                                          
Skilte fra Stenholtgaard, Heides rideudstyr, samt Merts på vej til ophængning i ride huset.                                          
Orientering fra aktivitets s udvalget: Julefrokost d. 3.12 10 i cafeen, som tegner til at blive en god 
fest.                                                                                                                                                                                                   
Orientering fra stævne udvalget: LSP og SAR er i gang med at udvikle en CUP – Sydhavsøerne.        
En COP som bliver åben for alle ryttere i verden.                                                                                                                    
Orientering fra kursus udvalg: Spring kursus afvikles i okt. Mrd.                                                  
Foredrag med heste fysioterapeut Claus Toftgaard i Nov.                                                                         
Vedr. Ryttermærker er der mangel på undervisere og vi opfordre medlemmer i SAR til at uddanne 
sig til ridemærke ‐ undervisere. Se opslag på h j‐ siden.                                                              
Orientering fra Junior udvalget: Mulig JULEfest undervejs.                                                                   
Brev fra Handelstands ‐ foreningen vedr. afvikling af årets juleoptog i Sakskøbing.                                  
Junior udvalget vil samle op på om der er interesse og stemning for, at SAR deltager endnu engang.                        
Orientering vedr. arbejdet med udeboksene, som går i gang i uge 43.                                                        
Orientering vedr. Nordisk Mesterskab i langdistance d. 25Juni 2011.                                                              
Invitation til besøg på Falck alarm centralen i Slagelse i 2011. 

5. Beslutnings punkter:                                                                                                                                               
Halm forbrug i stalden – Vi har drøftet udmugning af bokse  i stalden, samt forbruget af halm. Vi 
afventer halm regningen og evaluerer herefter om forbruget er passende.                                                                      
Staldmøde ønske i blandt opstalderne og datoen bliver d. 8.11 10 kl. 19 i cafeen.                                     
Munch skriver en dagsorden.                                                                                                                                                      
Kroge til ophængning af dækkener opsættes nær strigle / vandspiltovene i stalden.                                                      
Retningslinjer for deltagelse på hold – ændring foretages ved årsskiftet. Se hj ‐siden senere.                        
Reklameskilt fra Stenholdtgaard, underudarbejdelse og opsættes snarest i ride huset.                                        
Revidering af klubbens love: § 12 til forandring af lovenes kræves en majoritet på 2/3 af de angivne 
stemmer – en hver ændring af lovene skal indberettes til DRF til godkendelse.                                                    
Juniorudvalget ændres til ungdomsudvalget.                                                                                                                 



Opstramning af § 6A karantæne og § 6B udelukkelse af medlemmer.                                                                        
Møde med klub udvalgene d. 26.1 2011 kl. 19 i Cafeen.                                                                                                    
Generalforsamling d. 21.2 2011 kl. 19 i Cafeen.                                                                                                                
Fold status: Dialog vedr. folde pt. samt en beslutning om, at foldlejerne kan dele fold med hinanden 
men ikke bytte med hinanden uden særlig indgået aftale med bestyrelsen.                                                                
Hvis medlemmerne ønsker, at benytte trailer parkering s pladsen fremover, skal der kile ved 
hjulene på ens trailer af hensyn til storm og voldsomme vinde som kan flytte trailerne.     

6. Punkter til drøftelse:                                                                                                                                   
Evaluering af mokke opsamling på div. ridebane ‐ medlemmerne får både ris og ros af deres indsats 
for opsamling af disse, samt tømning af mokke – spanden. Vær OBS på at alle passe på vores nye og 
ret dyre ride bunde, ude som inde.                                                                                                                                            
Børn på ride centeret? dialog samt enighed om, at høre medlemmernes holdning i forhold til 
sikkerheden og særligt opsyn til børn uden ryttermærke beviser.                                                                                  
Weekend vagter kan det organiseres anderledes evt. med faste vagter eller en helt tredje løsning – 
punktet tages op på staldmødet.                                                                                                                                                
Evaluering af Klubmesterskabet i september måned – bred enighed om en vellykket dag med go 
energi og tusind tak til alle vores engagerede medlemmer som deltog på den ene eller den anden 
måde.                                                                                                                                                                                               
Næste møde d. 5.12 10 kl. 10.                                                                                                                                                    
Bestyrelsesmødet blev afholdt med go karma og intensitet samt lykønskninger og en særlig skål for 
Marlene som pludselig er blevet 18år.                                                                                                              


